
Geacht College, 

Reeds enige tijd geleden is het bericht naar buiten gekomen dat uw college negatief heeft beschikt 

op het verzoek tot herbestemming van het pand aan de Oude Baan in Wahlwiller(Oude Baan 34). Een 

bericht dat toen enigszins aan onze aandacht is ontsnapt. 

Recente ontwikkelingen in en rond Wahlwiller hebben ons doen besluiten u alsnog nadere vragen 

over daze zaak te stellen. 

Herbestemming van karakteristieke panden staat in onze gemeente hoog op de agenda en hier 

betrof het een pand dat al geruime tijd te koop aangeboden was en waarvan verder verval dreigde. 

Onze eenvoudige vraag in het kader van art. 37 luidt daarom: waarom heeft het college besloten 

negatief te reageren op het verzoek van een ondernemer daar ter plekke een klein bedrijfje te 

beginnen, terwijl de omgeving daar positief tegenover stond en het pand zelfs bedrijfsruimte als 

bestemmingsmogelijkheid had? 
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